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盧森堡，2021 年 8 月 26 日 

 

富蘭克林坦伯頓全球投資系列基金之子基金名稱變更 

 

親愛的股東，您好！ 

 

謹此通知，我們將於2021 年 9 月 13 日變更盧森堡註冊之富蘭克林坦伯頓全球投資系列基金之以下子基

金名稱： 

 

富蘭克林坦伯頓全球投資系列 – 吉富世界基金之英文名稱將由「Franklin Templeton Investment 

Funds – Franklin World Perspectives Fund 」變更為 「Franklin Templeton Investment Funds –  

Franklin Global Growth Fund」。 

 

下表為上述子基金在台灣已銷售之股份供參。 

子基金名稱 ISIN 號碼 CUSIP 號碼 

吉富世界基金歐元 A(acc)股 LU0390134954 L40590181 

吉富世界基金美元 A(acc)股 LU0390134368 L40590132 

吉富世界基金美元 Z(acc)股 LU1129995749 L4061E328 

 

我們為何做此變更 

子基金名稱的變更是為了更佳體現子基金獨特的增長策略，並提供更合適及被股東更廣泛地使用與

理解的產品描述。子基金目前的投資策略或資產配置將不會有所變動。 

 

需要更多資訊？ 

富蘭克林坦伯頓客戶服務團隊很樂意為您解答有關富蘭克林坦伯頓基金集團的任何常見問題。您可致電

當地的客戶服務團隊或是瀏覽我們的網站www.franklintempleton.lu，或是若您需要投資建議，敬請不

吝聯絡您的理財顧問。 

 

我們感謝您選擇將您的投資交給富蘭克林坦伯頓基金集團。 

 

順頌商祺 

 

(簽名) 

Craig Blair，富蘭克林坦伯頓國際服務有限公司執行長 

富蘭克林坦伯頓全球投資系列基金之管理公司 

http://www.franklintempleton.lu/
http://www.franklintempleton.lu/


Luxembourg, 26th August 2021

Change of name of one sub-fund of Franklin Templeton Investment Funds 

Dear Shareholder,

We would like to let you know that on 13th September 2021, we will change the name of one sub-fund of the 
Luxembourg SICAV Franklin Templeton Investment Funds:

Franklin Templeton Investment Funds – Franklin World Perspectives Fund will be renamed to Franklin Templeton 
Investment Funds – Franklin Global Growth Fund.

Below is a list of the share-classes of the above-mentioned sub-fund impacted with identifiers quoted for your 
reference.

Sub Fund Name ISIN Number CUSIP 
Number

Franklin World Perspectives Fund A (acc) EUR LU0390134954 L40590181
Franklin World Perspectives Fund A (acc) USD LU0390134368 L40590132
Franklin World Perspectives Fund I (acc) EUR LU0390135092 L40590199
Franklin World Perspectives Fund I (acc) USD LU0390134871 L40590173
Franklin World Perspectives Fund N (acc) EUR LU1742760645 L40599786
Franklin World Perspectives Fund N (acc) USD LU0390134798 L40590165
Franklin World Perspectives Fund W (acc) GBP LU0768359183 L40593532
Franklin World Perspectives Fund W (acc) USD LU2114348480 L4061W765
Franklin World Perspectives Fund Z (acc) USD LU1129995749 L4061E328

Why we are making this change  

The change of sub-fund name is being made to better reflect the sub-fund’s distinctive growth strategy and to offer 
a more suitable description of the product more widely used and understood among shareholders. No changes will 
take place with regards to the current investment strategy or investment allocation of the sub-fund.

Need more information?

Your dedicated Client Services Team will be happy to help with any general questions about Franklin Templeton. 
Just call your local Client Service Team, visit our website at www.franklintempleton.lu or if you need advice about 
your investment please speak to a financial adviser.

We thank you for choosing to trust Franklin Templeton with your investments.

Best regards,

Craig Blair 
Conducting Officer of Franklin Templeton International Services S.à r.l.,
Management Company of Franklin Templeton Investment Funds
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